
 

 

FRACTIESECRETARIAAT 

13-01-2021 

Betreft: vraag n.a.v. de oordeelsvormende vergadering van 12-01-2021. 

Geachte heer Beemsterboer, 

Afgelopen dinsdag 12 januari j.l. hebben wij in tweede termijn u de vraag gesteld waarom 17 
woningen minder worden gebouwd t.o.v. eerdere plannen althans naar mijn herinnering en deze 
vraag is niet door u beantwoord. Alsnog stellen wij de beantwoording op prijs en de vraag luide 
waarom er nu minder woningen gebouwd gaan worden of hebben wij dat onjuist beoordeeld. 

Antwoord: In het oude KWK (Kwalitatief woningbouwprogramma van de Kop ) tot 2020 waren er 40 
woningen voor Schagerbrug toegewezen en 17 voor na 2021. Het bestemmingsplan Buitenvaert is 
voor 2020 in procedure gebracht met maximaal 40 woningen zoals in het KWK waren toegewezen 
voor Schagerbrug. Dit bestemmingsplan is op 25 maart 2020 vernietigd door de Raad van State. Om 
direct tot vaststelling over te gaan en vaart te maken met het plan is besloten om bij het bestaande 
plan te blijven en pas daarna te spreken over de wenselijkheid van eventuele verdichting van delen 
van het plan.  

Uw reactie zien wij alsnog graag tegemoet. 

Met hartelijke groet, 

Senioren Partij Schagen 

A.S. (André) Groot 

Fractiesecretaris. 

 


